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* deelauto

Er is geen deelauto meer in Meerstad sinds EasyDriving gestopt is. Er wordt door MK momenteel 
animo gepeild voor nieuwe deelauto's. We hebben gevraagd of BM misschien ook interesse heeft 
om hier aan mee te doen.

* gebrek aan vergaderruimte/gemeenschapsruimte

Er is momenteel in Meerstad niet veel geschikte ruimte waar je als clubje, vereniging, groepje 
mensen bij elkaar kan komen. Er is Het Strandhuis en bij de Jumbo, of MeerStaete. Zouden we bij 
BM niet ook bijeenkomsten kunnen organiseren?

BM geeft aan dat dit voor Meerkracht 2 a 3 keer misschien wel zou kunnen maar dan moet dat 
tijdens kantoortijden omdat de boot van BM alleen geopend kan zijn als er een medewerker ook 
aanwezig is. Wij gaan voor komend jaar kijken of we sommige bijeenkomsten bijvoorbeeld op een 
vrijdagmiddag kunnen organiseren en of daar voldoende behoefte aan is.

* gevelgroen

wordt door BM sterk op gestuurd, is bijvoorbeeld aan Vossenburglaan recent toegepast

* regenwater buffering

de vergadering ging ook over groene daken, hemelwater opvang en alles daaromheen. Daarbij 
kwam ook ter sprake dat BM liever niet heeft als veel huizen hun regenwaterafvoer helemaal 
afkoppelen. De reden is dat er behoefte is aan zoveel mogelijk schoon regenwater wat middels het 
hemelwaterriool in het meer terecht komt.

* ecologie

we hebben verteld over onze bloembollen poot actie van 7 oktober en dat we er komend jaar verder 
mee willen gaan

aanvullend komen we te spreken over biodiversiteit in de wijk, bomen, etc.

Er is ecologisch onderzoek gedaan welke bloemen het meest geschikt zijn voor Meerstad. Op basis 
van grondsamenstelling en bodemgesteldheid (vrije zure grond) zijn 4 bloemmengels samengesteld 
voor bermen, recreatie, speelplekken, non-recreatie.

In nieuwe gebieden wordt dit meteen al toegepast.

Er wordt aan de ecoloog gevraagd of die tips kan delen welke zaden etc men in tuinen kan 
gebruiken.

in park: beheer van gras/gebied/bloemen/etc is van belang, daar kijkt BM al acctief ze naar.

bomen: ecologische kwaliteit, geen rijen van hetzelfde soort, minder kwetsbaar voor ziekte, zoals 
het in meeroevers is gedaan wordt het nu niet meer gedaan



* afval 

We hebben verteld dat we elke 1e zondag van de maand nog steeds vuilwandelen. We merken dat in
bewoond gebied langzaamaan steeds meer zwerfvuil gevonden wordt (verpakkingen, lege chips-
zakjes, peuken). Waar nog gebouwd wordt blijft het beeld gelijk: veel bouw afval

prullenbakken: BM voelde zich verantwoordelijk om voor het al aan de gemeente overgedragen 
gebied een basis hoeveelheid prullenbakken zelf te plaatsen (bij speeltuinen in Meeroevers). Als 
bewoners vinden dat er meer prullenbakken bij moeten komen dan moeten bewoners dat bij de 
gemeente zelf aanvragen: welk gebied en reden). Let wel: BM stelt dat prullenbakken ook nadelen 
hebben: ze trekken extra vuil aan en ze moeten wel regelmatig geleegd worden

* duurzaam bouwen

Het proefproject in de zeilen waar met meer oog op biobased materialen gebouwd zou worden, is 
financieel niet goed mogelijk, net als andere projecten momenteel door de veranderde 
marktomstandigheden.

Wel _heel_ _goed_ nieuws: er is (eindelijk) contact met bouwbedrijf Dijkstra-Draisma om te kijken 
of er in Meerstad lokaal biobased bouwmaterialen (lisdodde) geteeld en geoogst kunnen worden. 
Eindelijk. Of dit ook tot resultaat gaat leiden is nog onbekend maar de 1e gesprekken zijn in elk 
geval gevoerd.

actiepunten voor Meerkracht: 

- verder in contact treden met de gemeente (JW Brontsema, Anna, en anderen). De ambitie van de 
gemeente voor ons gebied is niet al te hoog, men heeft meer aandacht voor andere oudere wijken, 
logisch op zich, maar in ons gebied kan veel gepionierd worden dus niet alleen 
all-electric/warmtepomp.

- Informatie over duurzaam tuinieren voor nieuwe/toekomstige bewoners

- uitzoeken of er glas is wat ('s avonds) geen lichtuittreding heeft (denk aan vleermuizen die last 
hebben van omgevingslicht)


